

Referat kjernegruppemøte Øverland Andelslandbruk 09.03.2020

Stabburet kl 18.00-21.30

Til stede: Annette, Raymond, Kirsti Marie, Peter, Henrik, Håkon og Cecilie (ref).

Sak	Innhold	Ansvarlig	Ev dato
Fritt ord – hva er vi opptatt av?	<p><u>Fritt ord:</u> kl. 18.00-18.15</p> <p>Referat kan godkjennes på neste møte eller kommenteres senest en uke etter utsendelse.</p> <p>Huske å ta en pause.</p> <p>-----</p> <p>Ineke ønsker å bli med på møte og kompromisset er at hun blir med på sak 1 til og med sak 5 i kveld.</p> <p>Ingen nye kjernemedlemmer i år! Velkommen tilbake!</p>	Alle	
1. Ny hovedgartner; status	<p>Annette og Cecilie gjorde rede for hvorfor vi ikke har en ny hovedgartner ennå og begrunnelsene for dette. Så er vi heldige fordi Håkon har sagt at han er villig til å påta seg ansvaret som «hovedgartner» i 2020 sesongen med hjelp fra Ineke til bl.a oppal. Han åpner for å ha ansvaret, gitt at han har støtte fra Kjernen og daglig leder.</p> <p>Biodynamisk er ikke nødvendigvis noe vi må gjøre, men Håkon skal ville dette og den beslutningen kommer senere. Økologisk er det viktigste for oss. Vi arbeider videre med å lage struktur både for dyrkingen, men også for organiseringen mellom oss.</p>	Annette/Cecilie/Alle	

Stabburet kl 18.00-21.30

Til stede: Annette, Raymond, Kirsti Marie, Peter, Henrik, Håkon og Cecilie (ref).

Forutsetningen er at vi skal ha med oss erfaringen fra de siste fjorten årene videre.

Viktig at vi er handlingsorientert i forhold til våre tre dyrkere og at de ønsker å gjøre «jobben» på de premissene som foreligger. Alle er positive, og kjernen gir sitt samtykke til at dette blir løsningen.

Peter begynner i april i år, en måned tidligere, og jobber til sammen en dag i uken i mai, juni, juli og august, en gang per uke.

Ineke er fornøyd med bevegelse, og ønsker selv å være fleksibel med alle som har praksisplass.

Vi skal fylle opp med tilstrekkelig arbeidskraft fremover.

2. Honorarer 2021 - arbeidsgruppe

Vi kan sette ned en arbeidsgruppe og Raymond som utviklet prismodellen påtar seg å lede arbeidet i samarbeid med daglig leder, vi skal spørre Rita som har engasjert seg på tema og eventuelle andre frivillige. Vi bør vurdere å inkludere en eventuell familieandel fordi vi ser mange er en voksen og flere barn.

Vi må ha inntekt som betaler for økte honorarer ved å øke prisene. Når vi ser på de nærmeste andelslandbrukene, virker i hvert fall 200 kroner i økning ok. Differensiering for hønene/egg, honning, tomat og andre kostnadskrevede produkter er mulig.

Introdusere gavekonto? Skal rutinene for påmelding og medlemsregistrering fortsette med Håkon eller skal det etableres noe nytt?

Annette/Cecilie/Raymond

Stabburet kl 18.00-21.30

Til stede: Annette, Raymond, Kirsti Marie, Peter, Henrik, Håkon og Cecilie (ref).

3. Planer for dyrkingen 2020; NLR og planlagte investeringer

Ineke og Håkon bestiller resten av frøene i morgen.

Håkon

Vi vet ikke hvor mye av potetene vi faktisk får ennå, men dette er ikke opp til oss.

Vi får ikke økologisk løk i år pga manko i markedet etter et dårlig år i fjor, så vi får disp. for å bruke ubeiset vanlig løk.

Duk til drivhuset er bestilt, Kurt og Håkon skal sette opp duken før påske.

Møkk fra Persbråten, er avtalt, kjører på tre eller fire turer. Harver samtidig etterpå, med en gang.

Investeringer: beitepusser og duk er bestilt.

Oppalet:

Vi har fortsatt ikke varme i oppalsdrivhuset: Infrarød varme som drives på biodiesel er Håkons forslag.

Full effekt en liter i timen, regulerer med termostat. Istedetfor solcelle panel – 30.000 kr. Batterikapasiteten er dyr og hvor klimavennlig er det? Kostnaden er det samme omtrent. Løsning nå fordi Håkon ønsker dette og ønsker å bruke det flere steder og det er mobilt. Den står inni drivhuset. Kurt var på Rørosmart'en og så dette anlegget demonstrert og likte det.

Stabburet kl 18.00-21.30

Til stede: Annette, Raymond, Kirsti Marie, Peter, Henrik, Håkon og Cecilie (ref).

Lite lyd og lukt. Vi kan også da varme opp hele drivhuset og slipper å dele inn med plast i mindre avdelinger. Håkon finner den beste løsningen.

Vedtak: Kjernen støtter forslaget og går inn for denne løsningen.

Solcelle med batteribank skal vi investere i på sikt– f.eks. for senere lading av verktøy, sykler etc. Vi må opp i 150.000 kr og dette kan vi søke midler om.

Grønne Fingre kommer vi tilbake til, men vi har tenkt at det skal bli noen store grønne fingre. Og disse skal være godt planlagt og starte opp i god tid. Påmelding må også skje i tide av andelshaverne.

Vi bør ha en markering av leder av «dugnaden» for eksempel med grønn vest eller noe mer miljøvennlig.

Høstemeldingene vil bli noe endret, men i hovedsak se lik ut.

**4. Gartner «kabalen»
2020 - planer**

Vi må ha en person til i mai, juni og juli, traktor som kan håndtere traktor og f.eks. radrenser. Bing og Veia er aktuelle steder.

Alle/Cecilie

Vi har spurt to på søkerlisten om de er interessert i denne posisjonen. Personen må kunne kjøre traktor, hjulhakke, nøye nok til å kunne så og ha erfaring med grønnsaksproduksjon.

Ved negativt svar lager vi eventuelt en annonse som vi legger ut på nettsiden og FB, og sender en lenke til Bing med flere som sist. Gir en siste beskjed til de som ikke fikk stillingen.

Stabburet kl 18.00-21.30

Til stede: Annette, Raymond, Kirsti Marie, Peter, Henrik, Håkon og Cecilie (ref).

5. Andelshavere så langt – 2020	<p>Per i dag på 112 pluss 54 ungdom og ni barn. 174: 35 er to – mao mange melder bare på en.</p> <p>Vi må ha 130 til og vi har femti på ventelisten. Ca. femti kommer til regner vi med og dermed er vi ca 40-50 for få per nå.</p> <p>Underskudd på 10.000 kr i hht modellen nå.</p> <p>Lage felles e-post om påmelding; vi trenger å fylle opp før vi åpner for alle: «Vi ser at vi har plass til noen flere så dere kan melde på venner og kjente» – med noen fristende bilder? Bruke FB og Instagram fremover.</p> <p>Se på Google.forms og sjekk om dette kan være en – idiotsikkert.</p>	Håkon/Cecilie
6. Regnskapsfører	<p>Tidligere regnskapsfører har sagt opp og vi trenger en ny. Vi tenker og etterlyser regnskapsfører i felles e-post. Vi undersøker først en mulig aktuell kandidat.</p>	Alle/Annette
7. Sosiale medier (plan)/nettside/sak i Budstikka i april	<p>Nettside – den er gammeldags og statisk. Hva utretter den? Cecilie foreslår å avvente for det er mye usikkerhet i år og det tar tid. Skal vi undersøke priser på nettside oppdateringen? Alle sender bilder til Instagram og FB til Cecilie. Vi har kontakt med Pro ISP og Paal Joachim som er andelshaver i år.</p>	Cecilie
8. Forsikringer – lage oversikt i 2020: over mulig gjenstand- og skadedekning	<p>Lager en oversikt.</p>	Cecilie

Referat kjernegruppemøte Øverland Andelslandbruk 09.03.2020

Stabburet kl 18.00-21.30

Til stede: Annette, Raymond, Kirsti Marie, Peter, Henrik, Håkon og Cecilie (ref).

9. Eventuelt:	Norde Jordet: Endring av kontrakt til Grimsten. Dette skal tegnes inn på kartet. NV sender utkast. Vedtak: Kjernen er enige i at endringen er nødvendig og samtykker til dette.	Cecilie/Annette
	Endre praksis på godkjenning av referat? Nei.	
	Minne alle på AltInn reg melding før ny kommer i år.	